



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papsian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

March 23, 2020

Dear WCS Community,

Today at 11:00am, Governor Gretchen Whitmer issued Executive Order No. 2020-21, which is a temporary requirement to suspend activities that are not necessary to sustain or protect life.

This new "stay-at-home" order will NOT have a significant effect on our district because we have already closed our schools and programs. However, we will keep our food distribution sites OPEN for our families because they are considered an essential service.

As we move forward, WCSKIDS.NET remains the best place for information related to this situation, including food distribution, instructional resources, frequently asked questions, and other community services. Also, as I have mentioned previously, there are many questions that we simply cannot answer at this time because we are under strict, state control.

As always, I will keep you posted as things develop, and we will get through this together.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent



# Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

مارس 2020 23

WCS، عزيزي المجتمع،  
اليوم في الساعة 11:00 صباحاً، أصدرت الحاكمة غريتشن ويتمر الأمر التنفيذي رقم 2020-21، وهو شرط مؤقت لتعليق  
الأنشطة غير الضرورية للحفاظ على الحياة أو حمايتها.

هذا النظام الجديد "البقاء في المنزل" لن يكون له تأثير كبير على منطقتنا لأننا قد أغلقنا بالفعل مدارسنا وبرامجنا. ومع ذلك،  
سوف نبقى مواقع توزيع المواد الغذائية مفتوحة لعائلاتنا لأنها تعتبر خدمة أساسية  
أفضل مكان للمعلومات المتعلقة بهذه الحالة، بما في ذلك توزيع الأغذية، WCSKIDS.NET وبينما نمضي قدماً، تظل  
الموارد التعليمية، والأسئلة المتكررة، والخدمات المجتمعية الأخرى. أيضاً، كما ذكرت سابقاً، هناك العديد من الأسئلة التي  
لا نستطيع ببساطة الإجابة عليها في هذا الوقت لأننا تحت رقابة صارمة، والدولة

كما هو الحال دائماً، وسوف تبقى لكم نشر الأمور تتطور، وسوف نتخطى هذا معا

اخلاص

روبرت د. ليفرنوي، دكتوراه  
المشرف